

# Conditions of Grant

1. Applicants must be 18 years or older and resident either in the UK or in Austria.
2. Applicants do not need to be members of the Society.
3. The amount of an award is at the discretion of the Society.
4. A grant is made as a lump sum, normally paid to the successful applicant by bank transfer prior to travel, after booking confirmation details (e.g. courses, flights, accommodation etc.) have been received by the Society.
5. The Society will not provide further funding for any additional unforeseen expenses.
6. During any one calendar year, an applicant may apply for only one project.
7. Each grantholder is required to write a brief report on the completion of their project. The report must be submitted to the Society within one calendar month of the completion of the project.
8. The report must include reference to the way/s in which the benefits of the project will be shared (disseminated) more widely.
9. At the Society's discretion a grantholder's report may be published (whole or in part) in the Society's Newsletter or on the website.
10. The names of current Otto Harpner grantholders are normally published in the Society's Newsletter.

# Bedingungen für die Verleihung eines Stipendiums

1. BewerberInnen müssen mindestens 18 Jahre alt sein und entweder in Großbritannien oder in Österreich wohnhaft sein.
2. BewerberInnen müssen nicht unbedingt Mitglied der Anglo-Austrian Society sein.
3. Die Höhe des Stipendiums liegt im Ermessen der Anglo-Austrian Society.
4. Das Stipendium wird vor der Reise als Pauschalsumme normalerweise per Banküberweisung, nach Eingang entsprechender Buchungsunterlagen (z.B. Kurse, Flüge, Unterkunft) bei der Anglo-Austrian Society übermittelt.
5. Die Anglo-Austrian Society stellt keine weiteren Mittel für zusätzliche unvorhergesehene Kosten zur Verfügung.
6. In jedem Kalenderjahr kann nur um Förderung für ein einziges Projekt angesucht werden.
7. StipendiatInnen sind verpflichtet einen kurzen Bericht nach Abschluss des Projektes zu verfassen. Dieser ist binnen eines Kalendermonats nach Abschluss des Projektes der Anglo-Austrian Society zu unterbreiten.
8. Der Bericht muss auch Angaben dazu enthalten wie die Projektergebnisse geteilt bzw. weiter verbreitet werden.
9. Berichte von StipendiatInnen können nach Ermessen der Anglo-Austrian Society ganz oder teilweise in deren Mitteilungsblatt oder auf der Webseite veröffentlicht werden.
10. Die Namen gegenwärtiger StipendiatInnen werden normalerweise im Mitteilungsblatt veröffentlicht.